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Spørgsmål nr. 1168 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”I forlængelse af svaret på spørgsmål 317 (2007-08) 25/5-07 

og artiklen "Det er ikke vores krig" i Lokalavisen for Nørre-

bro og Nord-Vest 17/9-08 bedes ministeren oplyse, om mini-

steren mener, at der er kommet progression i det politimæssi-

ge arbejde med at begrænse eller helst stoppe den helt åben-

lyse hash- og narkohandel i og omkring Jægersborggade.” 

 

Svar: 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet 

følgende udtalelse fra Rigspolitiet, hvortil jeg kan henholde mig: 

”Københavns Politi har oplyst, at en af politikredsens strate-

giske hensigter for 2008 omhandler indsatsen mod narkotika-

handel på gadeplan og går ud på at fastholde og udbygge en 

målrettet og offensiv indsats mod den meget synlige narkoti-

kahandel på gadeplan, mod hashklubberne og mod doping-

misbrug med det formål at standse kriminaliteten, dæmme op 

for ulemperne og være tryghedsskabende for beboere, hand-

lende, erhvervsdrivende og forbipasserende. 

Hensigten er også at fastholde en forebyggende og trygheds-

skabende indsats mod vold, narkotikaproblemer og uorden i 

restaurations-/diskoteksmiljøet, og i det hele taget gennemfø-

re en løbende målrettet kontrol for herigennem at hjælpe be-

villingshaverne med at overholde betingelserne for at drive 

deres virksomhed. 

Indsatsen skal på alle område være koordineret, hurtig, effek-

tiv, fleksibel og af høj kvalitet. 

Den arbejdsmetode, som er beskrevet i besvarelsen af 25. maj 

2007 af spørgsmål nr. 317 (Alm. del) fra Folketingets Rets-

udvalg, er fortsat gældende. Københavns Politi søger stedse 

at begrænse den åbenlyse hashhandel bl.a. i Jægersborggade, 

men denne indsats indgår som alle andre i Københavns Poli-

tis samlede prioritering af de forskellige opgaver.” 


